
 Motie 

Onderwerp: Het spoor bijster

De raad van de gemeente Zwijndrecht in vergadering bijeen op 13 juli 2021

Constaterende dat:

 Van 2000 tot nu de kosten voor de herstelwerkzaamheden van de spoorwegovergangen 
in Zwijndrecht enorm uit de pas lopen;

 De spoorwegovergangen niet per se hoeven blijven te bestaan als er alternatieven 
mogelijk zijn.

Overwegende dat:

 Er andere oplossingen zijn die als alternatief kunnen dienen voor de 
spoorwegovergangen; 

 Het gesprek hierover zou moeten worden gevoerd met de gebruiker van de 
spoorwegovergangen;

 Ook een goed gesprek tussen het college, Prorail en de NS ervoor zou kunnen zorgen 
dat de kosten van de herstelwerkzaamheden van de spoorwegovergangen in 
Zwijndrecht nog omlaag kunnen.

Doet een dringende oproep aan het college

 Om in gesprek te gaan met de gebruiker van de spoorwegovergangen om te kijken of er 
een andere oplossing is;

 Wanneer dit niet leidt tot een bevredigende oplossing, in gesprek te gaan met Prorail en 
de NS over de prijsafspraken van de herstelwerkzaamheden van de dertien 
spoorwegovergangen.

En gaat over tot de orde van de dag.

Fractie ZPP


